

**\*\*Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours\*\***

## Explore Tea Route

Full day / Journée entière



Explore the tea route, reminiscent of colonial Mauritius. The day begins with a visit of the Domaine des Aubineaux, a colonial house dating from 1872 that relates the history of tea in Mauritius, followed by a guided tour of the Bois Chéri tea factory and its museum. Head on to Domaine de St Aubin for lunch in the old colonial mansion, which was converted into a table d'hôte. You will then take a tour of the estate, visit its sugar and vanilla plantations, its rum and essential oils distillery. Final stop at La Vanille Réserve des Mascareignes, home to a variety of animal species from the Indian Ocean islands and an insectarium.



Nous vous emmenons sur la Route du Thé pour une exploration de l'île Maurice coloniale. La journée commence par une visite du Domaine des Aubineaux, maison coloniale datant de 1872 qui relate l'histoire du thé à l'île Maurice, suivie d'une visite guidée de l'usine de thé de Bois Chéri et son musée. Ensuite direction le Domaine de St Aubin pour un déjeuner typiquement mauricien dans l'ancienne demeure coloniale reconvertis en table d'hôte. Vous irez ensuite à la découverte du domaine, ses plantations de canne et de vanille, sa distillerie de rhum et d'huiles essentielles. La journée se termine à La Vanille Réserve des Mascareignes qui abrite une variété d'espèces animales provenant des îles de l'Océan Indien, ainsi qu'un insectarium.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KT-200317)

